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Dialogmøde 29. august 2024 - kl. 19:00 
Dagsorden 
1) Velkomst og kort indledning  
2) Orientering om økonomi  
3) Korte indlæg om:  

a) Banen  
b) PRO-Teamet  
c) Rekruttering og begynder  
d) Etikette  
e) Frivillig hjælp  
f) Donationer  

4) Medlemsundersøgelsen  
5) Spørgsmål til Bestyrelsen 
6) Eventuelt 

 
Ca. 45 fremmødte! 

 
 
1) Velkomst og kort indledning v/Kim Bjerregaard: HUSK: Dialogmødet træder IKKE i stedet 

for den beretning, som Bestyrelsen aflægger på ordinær generalforsamling, det gælder også 
den orientering som Tommy præsenterer om lidt. 
 
Der kan blive talt om aktiviteter og tiltag som stadig er på idestadiet – om de realiseres 
bestemmes i meget vid udstrækning af om vejret og økonomien tillader det. 
Hvis I har spørgsmål/kommentarer til de enkelte punkter, så skal I ikke venter! 
 

2) Orientering om økonomi v/Tommy Jensen – Jeg ville gerne i aften kunne berette om at 
klubbens økonomi går forrygende. Det er desværre ikke tilfældet – af flere årsager. I 
forbindelse med opsigelse af en greenkeeper blev vi kontaktet af 3F, som havde konstateret at 
vi ikke havde udbetalt til ”Fritvalgsordningen”. Vi måtte konstatere at vi havde fejlfortolket 
overenskomsten. Det førte til et forlig med den pågældende – fratrådte – medarbejder. 
Yderligere har vi reguleret de øvriges løn med beregning 5 år tilbage. Samlet betød det at vi 
måtte betale ca. 300.000 – som ikke vedrører indestående regnskabsår, men udgift bogføres i 
år.   
 
Derudover har vi som bekendt været plaget et meget vådt forår, med lange perioder med 
banelukninger, hvilket har betydet manglende indtægt på greenfee, buggy udlejning og 
naturligvis café drift. 
 
De seneste to år har vi topdresset fairway – det har vi valgt at droppe i år – omkostning 
besparelse på ca. 150.000. Derudover er forskellige planlagte baneprojekter udsat – 
omkostningsbesparelse på ca. 250.000. 
 
Bestyrelsen arbejder pt. med budget for 2024/25 og vi kan desværre ikke på nuværende 
tidspunkt sige noget om størrelsen på en evt. kontingent stigning. Vi skal have et overblik over 
hvor mange medlemmer vi forventer at være til næste sæson, se på de forskellige projekter og 
indhente priser på materialer m.m. samt optimere arbejdsgange og opgaver. Men vi forventer 
en stigning – dog ikke voldsomt. 
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3) Korte Indlæg: 
a) Banepanelet 

Hvorfor er der ikke afholdt flere møder? MEGET svær start på året – vejret  ingen 
aktivitet  anstrengt/usikker økonomi 
 
Brug HGK Banepanel – Hammel Golf Klub  - 80% af greenbunkers er renoveret med nye 
dræn og nyt sand. Hvis vejret tillader, forventes arbejdet afsluttet ultimo 2024 
 
Ny rating af banerne - 12. september d.å.- rates 18-hullers banen. Ny rating vil blive 
effektueret 1. april 2025. Det vil sikkert betyde at mange af os mister et slag eller to, men 

det er nu engang vilkårene😊 

 
Fra farver til numre 
Vi er – næsten – klar til at skifte tee-navne til numre! Det kræver faktisk en del små 
justeringer af skilte, scorekort osv.., men det bliver vi klar til så vi starter den nye sæson 
med, ikke bare ny rating, men også med nye tee-navne. 
 
Det er håbet at det så også betyder at der er flere som vil ”rykke en tee frem” og dermed får 
en bedre oplevelse og samtidig forbedre flowet på banen. 
 

b) PRO-Teamet v/Ian Appleyard & Tobias Bachman – Ian er gået ned I tid, og koncentrerer 
sig om kursister fra Nørgaards Højskole, ad hoc Easiest Swing undervisning af 1, 2 og 3- 
dages varighed – der kommer gæster fra hele landet Tobias har fokus på Begynder, Junior 
og Elite træning samt individuel træning af enkeltpersoner og af grupper. HGK benytter i 
dag Trackman i undervisning. Et unikt værktøj der giver Pro’en nøjagtig og nødvendig 
information til brug i træning og planlægning af hvor der skal være fokus for den enkelte 
spiller. Husk al træning kan bookes i GolfBox/Proplanner – eller ved henvendelse hos Ian 
og Tobias. 
 

c) Rekruttering og begynder v/Kim Bjerregaard 
Gennemførte arrangementer i RoB (Rekruttering og Begynder) 
i) Golfens dag - der jo næsten regnede væk. 

Facebook kampagner hvor flere blev væk pga. regn. 
 

Begynder turneringer med ok antal deltagere pr gang, men der er plads til flere 😊 

 
Hjælp på par 3 banen ikke brugt så meget, men et godt tilbud til de nye. 
 
Sidste arrangement i år er fastholdelsesmatchen Smilet smitter - den 22. september 
 
Ser ud til at vi nogenlunde kan holde skinnet på næsen med antal netto medlemmer, 
men kender jo ikke det endelige antal endnu.  
 
Næste år forventer vi at lave Familie dag måske en i foråret og en i efteråret. 
 
Golfensdag naturligvis og muligvis andre arrangementer. 
 

d) Etikette v/Kim Bjerregaard 
Vi har desværre fået flere tilbagemeldinger på players 1st som går på at gæster har oplevet 
at vi ikke er så gode til at lukke igennem! Det skal vi have rettet op på, så PLEASE vær 
opmærksomme på at jeres ”plads er bagved bolden foran og ikke foran bolden bagved” 
Der har været forsøg med at flytte to bolde til 4- bolde for at give bedre flow 

https://www.hammelgolfklub.dk/banepanel/


Hammel Golf Klub – Dialogmøde 

3 
 

. 
 
Under snak om Etikette er også Dresscode. Vi har i Hammel Golf Klub en liberal holdning til 
dresscode – formuleret tilbage i 2005, og ligger på hjemmeside. Skal måske have en 
opdatering / facelift omkring f.eks. brug af fodbold tøj på golfbanen. Hver ting til sin tid og 
sted. Uanset hvilken fodbold, håndbold eller lign klub man lige er fan af. 
 

e) Frivillig hjælp v/Poul Ditlev – vi har nogle effektive frivillige teams der udfører et stort 
arbejde i klubben. Tilsagn om frivilligt arbejde kan ske i Sekretariatet – eller i forbindelse 
med udsendelse af de årlige spørgeskemaer, hvor man kan tilkendegive hvilke områder 
man. Desværre har det vist sig at flere der har tilkendegivet alligevel, ikke kan/har tid. Fair 
nok – men please tænk over når I krydser af hvad det indebærer. 

 
f) Donationer v/Kim Bjerregaard – Donationerne betyder meget for klubben. Beløbet i sig selv 

er ikke så stort, men når vi opfylder kravene (101 individer donerer min. 200 kr. hver) så 
kan vi søge om Delvis momskompensation. Det har betydet at donationerne siden 2020 på 
ca. 90.000 er blevet til godt 1.000.000 kr. 

 
I 2024/25 vil de indsamlede midler blive brugt til træer, specielt ved ”den gamle pil” på hul 
9. Husk der er skattefradrag for beløb op til 15.000 – ved indbetaling på MobilePay konto – 
skriv cpr no i tekstfelt så påføres det automatisk selvangivelse. 
 

4) Medlemsundersøgelsen – en orientering v/kim Bjerregaard - Vi har gennem mange år benyttet 
os af Golfspilleren i Centrum eller Players 1st som det nu hedder. Det er et værktøj til 
gennemførelse og – frem for alt – analyse af tilfredshedsundersøgelser. 
 
I perioden 14. til 28. maj måned modtog alle medlemmer en invitation til at deltage i en 
medlemsundersøgelse og 44% tog sig tid til at svare (30% anses for rigtig godt) – TAK FOR 
DET! 
 
Undersøgelsen viser at vi på langt de fleste områder ligger meget fint når vi sammenligner med 
andre klubber. Undersøgelsen viste også at der er områder hvor vi kan gøre det bedre. F.eks. 
omkring drivingrangen – nye bolde og måtter og flere mål at sigte efter – rent praktiske 
foranstaltninger som vi (delvist) har løst. (Hvis økonomien tillader det, skifter vi måtterne ved 
sæsonstart 2025). 
 
Det område hvor vi er mest udfordret handler om adgang til 1. tee og flow på banen. Det er 
straks sværere at finde hurtige løsninger på! Der spilles rigtig mange runder og stor del af dem 
er 2-bolde!  
 
Det er en problematik som vi har drøftet i mange år – vi har opfordret til at man fylder op, 
specielt i weekenden, desværre med begrænset virkning. En løsning kunne være at afsætte 
ressourcer til at sammenlægge 2-bolde lørdag og søndag, det er stadig en løsning som 
drøftes. 
 
Rikke Bisgaard – betyder det at en 2-bold ikke er velset. Vi er et par nye golfere og nyder at 
gå sammen, og er nok ikke helt klar til at blive sat sammen med to fremmede?  
KIB: Nej det er tilladt med 2-bolde, men for at forbedre flowet opfordrer vi til at koble sig på 
andre 2-bolde. 
 
Det er til gengæld dejligt at vi scorer højt når det kommer til atmosfære og socialt miljø – og det 
gælder ikke bare medlemmer, men også vores gæster fremhæver atmosfære og service som 
fremragende og én af grundene til at de kommer igen. 
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For at få et retvisende billede af udviklingen hen over sæsonen gennemfører vi 
en identisk medlemsundersøgelse i perioden 28. august til 10. september. Vi håber at I vil 
bruge de ca. 15 minutter det tager at svare på undersøgelsen. 
 
For de der ønsker at se resultaterne, har vi lagt en del af rapporten på hjemmesiden 
(https://www.hammelgolfklub.dk/hammelgolfklub/. Hvis du ønsker en kopi med alle definitioner, 
så send en mail til info@hammelgolfklub.dk, så sender vi en kopi (75 sider). 
 

5) Spørgsmål til bestyrelsen 
a) Geo Koch – hvorfor er det at regnskabsåret ikke følger kalenderåret? Måske et levn fra da 

klubben blev stiftet. Men en evt. ændring vil ikke ændre i Generalforsamling kan først 
holdes efter afslutning af Regnskabsåret. 
Generelt opfordring til at man tilmelder sig PBS når opkrævning modtages. 

 
6) Eventuelt 

a) Intet at bemærke 
 

7) Afslutning – tak for i aften 
 

8) Tak for jeres engagement og spørgelyst. 
 
HUSK: Det er ikke alle ideer/planer der nødvendigvis gennemføres! 

https://www.hammelgolfklub.dk/hammelgolfklub/
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